



Terms and Conditions

- Discount 10% off on the net fares on Economy and Business class for departure from Dammam/Riyadh using SABB credit card.
- Booking start from 01 to 31 of Dec 2021.
Travel must be completed before 31 March 2022.
- Customer must use the coupon code (KLM4SABB10) using the link: www.klm.sa
- Discount can be used up to a maximum of two times per customer not refundable.
- Discount is limited to the first 200 Economy class bookings and the first 50 in Business class bookings. This number will be automatically refreshed once reached.
- Offer apply on return & one way tickets, excluding multi-city tickets
- This offer cannot be combined with any other vouchers or coupon code or Apple pay purchases or other promotional offers.
- Discount not applicable for bookings with:
 - * Fares that are part of a package.
 - * booking with train or metro discounts will not be applied.
- Cancellation and refund of the ticket will follow the fare rules applicable and excluding the discount.

الشروط والأحكام

- خصم 10% على صافي الأسعار على الدرجة السياحية ودرجة رجال الأعمال للمغادرة من الدمام / الرياض عند إستخدام بطاقات ساب الائتمانية.
- فترة الحجز: تبدأ من 1 حتى 31 ديسمبر 2021.
يجب إتمام السفر قبل 31 مارس 2022.
- يجب على العميل إستخدام الكود (KLM4SABB10) عبر الرابط: www.klm.sa
- يمكن استخدام الخصم بحد أقصى مرتين لكل عميل غير قابل للاسترداد.
- ينطبق الخصم على أول 200 حجز في الدرجة السياحية وأول 50 حجزاً في درجة رجال الأعمال.
- يسري العرض على تذاكر الذهاب والعودة ، بإستثناء تذاكر متعددة المدن.
- العرض لاينطبق على قسائم أو كود كوبونات أو العروض الترويجية الأخرى.
- لا ينطبق الخصم على الحجوزات مع:
 - * الأسعار التي هي جزء من الباقة.
 - * القطارات أو المترو.
- سيتبع إجراءات إلغاء واسترداد التذكرة بناءً على قواعد شركة الطيران المعمول بها بإستثناء الخصم.

www.sabb.com